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"L'interès per la
religió creix
contínuament"

Jean-Philippe Huet és un
sacerdot de l'Opus Dei que viu a
la República Txeca. En aquesta
entrevista, parla de la tasca
apostòlica de la Prelatura en
aquest país i de les esperances
de l'Església davant la visita de
Benet XVI.
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Vostè viu a Praga des de fa cinc
anys. Ens podria explicar què l’ha
portat fins aquí?

Set anys d’estudis i preparació per al
sacerdoci a Roma em van ajudar a
obrir horitzons. Quan em vaig
ordenar sacerdot el 2002, vaig dir al
Prelat de l'Opus Dei que, si l'Obra ho
necessitava, jo m’oferia per anar a
Rússia, Vietnam o qualsevol altre
país on els sacerdots fossin pocs.
Amb tot, vaig tornar a París, on vaig
passar un any fins que em van
preguntar que si podria traslladar-
me a desenvolupar la meva tasca
pastoral com a sacerdot de l'Opus Dei
a la República Txeca. Al principi, ho
reconec, la proposta em va
sorprendre, però de seguida vaig dir
que sí.

I quines van ser les seves
impressions, especialment en
referència a la vida de l'Església?



M’havien dit que el comunisme havia
castigat profundament la República
Txeca, precisament per ser un país
de gran tradició catòlica. Encara es
veu en l’arquitectura: els qui
coneguin Praga hauran vist els
frescos sobre la Trinitat, les imatges
de la Mare de Déu pel carrer...
L’època comunista no va destruir
aquest art, però sí la formació
cristiana de la gent. Actualment, els
catòlics som el 25% de la població, si
bé el 1948 eren el 80%. Al mateix
temps, a l'Església no se la jutja tant
com en altres llocs -França per
exemple-. Entre els més joves, la
ignorància religiosa és bastant alta,
però el futur és molt positiu, ja que
l'interès per la religió creix
contínuament.

Podria resumir-nos breument la
tasca apostòlica de l'Opus Dei a la
República Txeca? Com s’ha rebut
allí el missatge de la santificació
del treball?



Aquest interès per Déu es deixa notar
en la tasca apostòlica que du a terme
l'Opus Dei aquí. Els txecs són
treballadors seriosos. De fet, moltes
empreses internacionals han obert
una seu aquí no sols perquè la mà
d’obra és més barata, sinó perquè
saben que treballen intensament.
Sant Josepmaria deia que la lluita
espiritual requereix virtuts
humanes. Sense elles, la vida de la
Gràcia difícilment pot néixer i
desenvolupar-se. Gràcies a Déu,
assistim a conversions i, entre les
persones que acudeixen als mitjans
de formació que oferim, estan
arribant vocacions -no sols per a
l'Obra, sinó també per a la vida
religiosa i el seminari.

Què espera del viatge del Sant Pare
al seu país?

Esperem amb impaciència l’arribada
del Papa a Bohemia i Moravia. La
seva visita suposarà un empenta



meravellosa per als qui "som i fem"
l'Església en aquesta terra que va ser
evangelitzada per Cirili i Metodi.
Demano als lectors oracions pels
fruits d’aquest viatge, en el qual
recordarem el 1080 aniversari de la
mort del nostre Patró, sant
Venceslau, assassinat pel seu germà a
uns 30 quilòmetres de Praga.
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